
RADA GMINY GASZOWICE 
4.293 Gaszowice. ul. Rvciultowska 2 

Protokół  Nr 29/2017 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 23 lutego 2017 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury w Czernicy, przy ul. Wolności 39. 
W obradach uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 13 radnych. Nieobecny radny Rafał  
Zdziebczok i radny Piotr Górecki. 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 16.00 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: 
„Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram 
Sesję  Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności 

stwierdził, że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 13 radnych, podkreślając tym samym, że 
obrady są  prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 
o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 2017 r. 
4. Informacja o Planie Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. 
5. Uchwalenie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice. 
6. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
8. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 
9. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
10. Działalność  Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gminie Gaszowice. 
11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów 
do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe; 

b) podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2017 r.; 

c) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Gaszowice do Śląskiego Związku Gmin 
i Powiatów; 

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 
e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata 

następne; 
f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydułtowy w roku 2017. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
14. Zamknięcie obrad. 
Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi, bądź  
propozycje zmian do przedstawionego porządku. 

Wójt wniósł  o zmianę  porządku obrad, polegającą  na wycofaniu w punkcie 11. „Rozpatrzenie 
projektów uchwał  i ich podjęcie" podpunktu a) projektu uchwały w sprawie projektu dostosowania 
sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - 
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Prawo oświatowe, w zamian wniósł  o przyjęcie w tym podpunkcie nowego projektu uchwały 
o zmienionej treści. 
W uzasadnieniu Wójt poinformował, że w wyniku prowadzonych rozmów z paniami z Delegatury 
Kuratorium Oświaty należało dokonać  zmian w projekcje uchwały i wykreślić  zapis §2 ust. 5 co 
powinno być  wskazane w następnej uchwale w terminie do 31.08.2017 r. Ponadto złożona została 
petycja przez mieszkańców sołectwa Szczerbice, aby ulica Fabryczna należąca do sołectwa 
Szczerbice należała tak jak dotychczas do obwodu szkoły podstawowej w Szczerbicach, w związku 
z tym zostały dokonane zmiany w tym zakresie. Nadmienił  także, iż  przedmiotowy projekt uchwały 
radni otrzymali, ponadto wynikłe zmiany zostały również  przedstawione podczas posiedzeń  
Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży oraz Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów, do których uwag nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady zwrócił  się  do radnych, czy są  pytania do Pana Wójta w tym temacie, nikt 
nie zabrał  głosu. Kolejno poddał  wniosek o zmianę  porządku obrad pod głosowanie, które 
przebiegało następująco: 
Głosowanie:  
- 13 - głosów „za", 
- O - głosów „przeciw", 
- O - głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku przeprowadzonego głosowania wniosek o zmianę  
porządku obrad dotyczący wprowadzenia w punkcie 11 a) nowego projektu uchwały w sprawie 
projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe został  przyjęty jednogłośnie. 

Więcej uwag nie wniesiono i przystąpiono do dalszej realizacji porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 2017 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz 
był  wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania 
się  z treścią  tego dokumentu. Następnie zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie 
punktu dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 2017 r. 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 
z protokołu, o którym mowa powyżej. 

W nawiązaniu do udzielonej odpowiedzi w zakresie zapytania nr 2 radnej Ewy Biernackiej, 
a dotyczącego zmiany stawek za wynajem sal gimnastycznych Wójt dodał, że zostało podpisane 
nowe zarządzenie, którym uregulowane zostały stawki wynajmów i są  one minimalnie niższe niż  te, 
które obowiązywały do tej pory. 

Następnie Przewodniczący Rady powiedział, że protokół  czytali: Marek Masarczyk, Krzysztof 
Lorek, Andrzej Cieślok, Piotr Górecki, Tadeusz Korecki, Ilona Sklarek, Jerzy Kawulok, Barbara 
Watoła, Agnieszka Pytlik, Szymon Korbel, Józef Szawerna, Ewa Biernacka, Mieczysław Szymik, 
Damian Krauze. Ponadto protokół  czytali pan Wójt, pan Zastępca Wójta oraz pani Sekretarz. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  zastrzeżenia, uwagi 
do protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod 
głosowanie. Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
- 13 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

2 



4. Informacja o Planie Zagospodarowania Przestrzennego Gminy. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w zakresie 
opracowywanych miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice wraz 
z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  
omawiany podczas posiedzeń  komisji. Nadmienił, że Wójt przedstawił  pisemną  informację  w tym 

zakresie następującej treści: 
„1. W miesiącu wrześniu ub.r. projekty miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 
zostały przesłane do odpowiednich instytucji i organów administracji publicznej, celem 
zaopiniowania lub uzgodnienia. 
2. W wyniku uzyskanych opinii i uzgodnień, zaszła konieczność  ponownego uzgodnienia projektów 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectw Czernica, 
Gaszowice, Piece i Szczerbice z Wojewódzkim Konserwatorem Zabytków i Zarządem 
Województwa Śląskiego. 
3. Ze względu na pojawienie się  nieścisłości w granicach obszaru objętego planem 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice, Rada Gminy 
Gaszowice podjęła uchwałę  nr OG-BR.0007.25.138.2016 z dnia 27.10.2016 r. w sprawie zmiany 
uchwały dotyczącej przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice, w której zaktualizowano przedmiotowe 
granice. 
4. W dniach od 28.11.2016 r. do 28.12.2016 r. trwało wyłożenie projektów miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego do publicznego wglądu. Składanie uwag do przedmiotowych 
projektów było możliwe do 11.01.2017 r. 
5. W dniach 01.12.2016 r., 08.12.2016 r. i 15.12.2016 r. odbyły się  dyskusje publiczne nad 
przyjętymi rozwiązaniami w projektach miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego, 
z których sporządzone zostały odpowiednie protokoły. 
6. Po analizie uwag do projektów miejscowych planów Wójt Gminy Gaszowice wydał  zarządzenia 
z dnia 31.01.2017 r. w sprawach rozpatrzenia uwag wniesionych do projektów miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice dla każdego z sołectw. 
7. W dniach od 06.02.2017 r. do 09.02.2017 r. odbyły się  konsultacje społeczne projektów uchwał  
dotyczących miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice. 
8. W dniu 08.02.2017 r. odbyło się  spotkanie, zorganizowane przez Wójta Gminy Gaszowice 
i Przewodniczącego Rady Gminy Gaszowice, w którym uczestniczyli Radni Gminy, 
przedstawiciele Urzędu Gminy Gaszowice, a także przedstawiciele wykonawcy planów. Miało ono 
na celu przedstawienie nieuwzględnionych uwag do projektów miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice, które zostaną  poddane głosowaniu na sesji 
Rady Gminy. 
9. Kolejnym etapem jest podjęcie przez Radę  Gminy uchwał  w sprawach miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice dla każdego z sołectw. Następnie kompletna 
dokumentacja planistyczna zostanie przekazana do Wojewody, celem zatwierdzenia". 

Następnie Przewodniczący zapytał  czy któryś  z radnych wnosi jakieś  uwagi bądź  ma pytania do 
niniejszej informacji. Nikt nie zabrał  głosu w związku z tym przystąpiono do realizacji kolejnego 
punktu porządku obrad. 

5. Uchwalenie miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice. 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dniu 8 lutego 2017 r. w Urzędzie Gminy Gaszowice 
odbyło się  spotkanie poświęcone projektom miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego gminy, podczas którego przedstawiciele Pracowni Urbanistycznej w Rybniku 
Sp. z o. o. przedstawili w postaci multimedialnej radnym projekty uchwał  w sprawie miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice dla każdego z sołectw ze szczególnym 
uwzględnieniem uwag wniesionych do projektów miejscowych planów a nieuwzględnionych przez 
Wójta, które zgodnie z procedurą  planistyczną  będą  poddawane głosowaniu na dzisiejszej sesji. 
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Ponadto Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma jeszcze jakieś  pytania odnośnie tych 
uwag, nad którymi merytorycznie pracowano podczas wspomnianego wcześniej spotkania. Nikt nie 
miał  pytań. Dodał  również, że protokół  z przedmiotowego spotkania jest do wglądu w Urzędzie 
Gminy. 
Kolejno Przewodniczący Rady przypomniał, że zgodnie z brzmieniem art. 25a ustawy z dnia 
8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t j. Dz.U. z 2016 r. poz. 446 z póZn. zm.) - Radny nie 
może brać  udziału w głosowaniu w radzie ani w komisji, jeżeli dotyczy ono jego interesu 
prawnego. Jeżeli któregoś  z radnych dotyczy złożona uwaga, która ma być  poddana głosowaniu na 
sesji, powinien wyłączyć  się  z głosowania nad przedmiotową  uwagą. Ponadto Przewodniczący 
Rady zwrócił  się  do radcy prawnego o wyjaśnienie, co w przypadku kiedy w głosowaniu radni 
opowiedzą  się  przeciw nieuwzględnieniu którejś  z uwag, czym to skutkuje, czy można przystąpić  
do głosowania projektu uchwały dotyczącego planu zagospodarowania przestrzennego. Radca 
prawny Michał  Gebel wyjaśnił, że zgodnie z art. 19 ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu 
przestrzennym, jeżeli rada gminy w wyniku głosowania stwierdzi konieczność  uwzględnienia 
którejś  z uwag do projektu planu, to wtedy należy powtórzyć  czynności związane z procedurą  
planistyczną, w zakresie niezbędnym do dokonania tych zmian, i nie będzie możliwości 
przeprowadzenia głosowania nad projektem uchwały na tej sesji rady. 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że zostaną  przedstawione przez projektantów 
w formie prezentacji multimedialnej uwagi nieuwzględnione przez Wójta do poszczególnych 
projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy, nad którymi rada będzie 
rozstrzygać  w drodze głosowania, ponadto przedstawione zostaną  projekty uchwał  w sprawie 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice. Po tym Przewodniczący 
Rady złożył  wniosek, aby nie odczytywać  projektów uchwał  dotyczących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice, ze względu na ich obszerność  tylko głosować  
ich treść, w związku z tym, iż  radni otrzymali projekty uchwał  i przed sesją  pracowali nad nimi na 
komisjach branżowych oraz na spotkaniu w dniu 8 lutego 2017 r. Innych wniosków nie złożono 
i nikt z radnych nie wniósł  uwag, w związku z tym Przewodniczący Rady poddał  wniosek pod 
głosowanie. Wniosek został  przyjęty jednogłośnie przy 13 głosach „za". 

W dalszej kolejności Przewodniczący Rady poinformował, że przejdziemy do głosowania nad 
rozstrzygnięciem nieuwzględnionych przez Wójta uwag i podjęcia uchwał  w sprawie miejscowych 
planów zagospodarowania przestrzennego, według następującej kolejności: Sołectwo Gaszowice, 
Sołectwo Łuków Śląski, Sołectwo Czernica, Sołectwo Piece, Sołectwo Szczerbice, po czym 
zwrócił  się  o przedstawienie uwag. 

Głos zabrał  przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — główny projektant Pan Wiesław 
Chmielewski informując, iż  podczas spotkania w dniu 8 lutego 2017 r. szczegółowo omówione 
zostały wszystkie uwagi, w związku z tym będzie przedstawiał  daną  uwagę  w formie prezentacji 
multimedialnej wraz z wskazaniem treści rozstrzygnięcia, po czym zostanie przeprowadzone 
głosowanie. Nie wniesiono uwag w tym zakresie, w związku z tym główny projektant Pan Wiesław 
Chmielewski przystąpił  do przedstawienia uwag nieuwzględnionych przez Wójta złożonych do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo 
Gaszowice. 

Uwaga nr 3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
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- kto się  wstrzymał  — O głosów 
- radny Józef Szawerna nie brał  udziału w głosowaniu 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3. 

Uwaga nr 5  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 5 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 5 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 5. 

Uwaga nr 9  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 9 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 9 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  —1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 9. 

Uwaga nr 11  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 11 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 11 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  —1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 11. 

Uwaga nr 12/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 12/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 12/1 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  —1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 12/1. 

Uwaga nr 12/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 12/2 zawartej w załączniku 
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nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 12/2 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 12/2. 

Uwaga nr 12/3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 12/3 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 12/3 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 12/3. 

Uwaga nr 16  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 16 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 16 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 16. 

Uwaga nr 18/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 18/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 18/1 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 18/1. 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Gaszowice, 
Głosowanie:  
12 — głosów „za" 
O — głosów „przeciw" 
1 — głos „wstrzymujący się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.159.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice -
sołectwo Gaszowice — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Kolejno przystąpiono do przedstawienia uwag nieuwzględnionych przez Wójta złożonych do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo 
Łuków Śląski. 

Uwaga nr 3/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3/1 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3/1. 

Uwaga nr 3/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3/2 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  —1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3/2. 

Uwaga nr 3/3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3/3 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3/3 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3/3. 

Uwaga nr 4  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 4 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 4 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 4. 

Uwaga nr 5  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 5 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 

7 



Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 5 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 5. 

Uwaga nr 6/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 

graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 6/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 6/2 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 6/2. 

Uwaga nr 7/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 7/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 7/2 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 7/2. 

Uwaga nr 8  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 8 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 8 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 8. 

Uwaga nr 9/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 9/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 9/1 — 12 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — 1 głos 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 9/1. 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Łuków Śląski, 

Głosowanie:  
12 — głosów „za" 
O — głosów „przeciw" 
1 — głos „wstrzymujący się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.160.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - 
sołectwo Łuków Śląski — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejno przystąpiono do przedstawienia uwag nieuwzględnionych przez Wójta złożonych do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo 
Czernica. 

Uwaga nr 2/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/1. 

Uwaga nr 2/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/2 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/2. 

Uwaga nr 4/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 4/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 4/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 4/1. 

Uwaga nr 4/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 4/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
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Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 4/2 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 4/2. 

Uwaga nr 5  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 5 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 5 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 5. 

Uwaga nr 6  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 6 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 6 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 6.  

Uwaga nr 7  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 7 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 7 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 7.  

Uwaga nr 8  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 8 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 8 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 8. 
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Uwaga nr 9/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 9/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 9/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 9/1. 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Gaszowice, 
Głosowanie:  
13 — głosów „za" 

— głosów „przeciw" 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.161.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice —
sołectwo Czernica — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejno przystąpiono do przedstawienia uwag nieuwzględnionych przez Wójta złożonych do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Piece. 

Uwaga nr 1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 1 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 1. 

Uwaga nr 2/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/1. 

Uwaga nr 2/2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/2 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
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Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/2 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/2. 

Uwaga nr 2/3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/3 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/3 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/3. 

Uwaga nr 2/4  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2/4 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2/4 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2/4. 

Uwaga nr 3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3. 

Uwaga nr 4/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 4/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 4/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 4/1. 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Piece, 
Głosowanie:  
13 — głosów „za" 

— głosów „przeciw" 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.162.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — 
sołectwo Piece — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejno przystąpiono do przedstawienia uwag nieuwzględnionych przez Wójta złożonych do 
projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo 
Szczerbice. 

Uwaga nr 1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 1 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 1. 

Uwaga nr 2  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 2 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 2 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 2.  

Uwaga nr 3  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 3 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 3 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 3.  

Uwaga nr 4  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 4 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
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Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 4 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 4. 

Uwaga nr 6  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 6 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 6 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 6. 

Uwaga nr 7  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 7 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 7 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 7.  

Uwaga nr 8  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 8 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 8 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 8.  

Uwaga nr 9  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 9 zawartej w załączniku nr 2 
do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 9 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 9. 
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Uwaga nr 13  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 13 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 13 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 13. 

Uwaga nr 14  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 14 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 14 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 14. 

Uwaga nr 15  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 15 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 15 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 15. 

Uwaga nr 16/1  
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 16/1 zawartej w załączniku 
nr 2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 16/1 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 16/1. 

Uwaga nr 17 
Przedstawiciel Pracowni Urbanistycznej — Pan Wiesław Chmielewski przedstawił  w postaci 
graficznej uwagę, a następnie treść  rozstrzygnięcia w sprawie uwagi nr 17 zawartej w załączniku nr 
2 do projektu uchwały, po czym przystąpiono do głosowania za nieuwzględnieniem uwagi. 
Głosowanie: 
- kto jest za uwzględnieniem odrzucenia przez Wójta uwagi nr 17 — 13 głosów 
- kto jest przeciw — O głosów 
- kto się  wstrzymał  — O głosów 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania Rada Gminy nie uwzględniła uwagi 
nr 17. 

W dalszej kolejności przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — sołectwo Szczerbice, 
Głosowanie:  
13 — głosów „za" 

— głosów „przeciw" 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.163.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice —
sołectwo Szczerbice — stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady podziękował  projektantom Pracowni Urbanistycznej z Rybnika za wszelką  
pomoc, za przygotowanie i omówienie materiałów dotyczących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy, które z dużą  satysfakcją  zostały przyjęte przez radnych. 
Na zakończenie pan Wiesław Chmielewski skierował  podziękowania ze strony pracowni za 
całokształt współpracy z Gminą  Gaszowice, którą  ocenił  pozytywnie. Życzył  tym samym, by 
uchwalony Plan Zagospodarowania Przestrzennego służył  gminie. 

6. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 
Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 27 stycznia 
2017 r. do 23 lutego 2017 r. następującej treści: 
„1. 27 stycznia w Katowicach uczestniczyliśmy razem z Zastępcą  w spotkaniu z wojewodą  
w sprawie reformy oświaty. 
2. 28 stycznia w Czernicy odbył  się  Charytatywny Turniej Piłkarski o Puchar Wójta Gminy 
pn. „Gramy dla Julki" 

Wójt dodał, że Turniej ten odbył  się  przy zaangażowaniu Klubu Sportowego ze Szczerbic jak 
również  Prezesa Polskiego Związku Piłki Nożnej — Podokręg Rybnik i cieszył  się  dużym 
powodzeniem, a pieniądze zebrane podczas jego trwania zostały przekazane rodzinie chorej Julki. 
3. 29 stycznia uczestniczyłem w spotkaniu seniorów sołectwa Łuków Śl. 
4. 31 stycznia w OKIS Gaszowice odbyła się  narada z Komendantem Komisariatu Policji 
podsumowująca rok 2016 oraz przedstawiająca priorytety roku 2017. 
5. W dniach 2-3 lutego uczestniczyłem w Lipowej w Konwencie Wójtów i Burmistrzów 
zorganizowanym przez Śląski Związek Gmin i Powiatów. 
6. 7 lutego odbyła się  narada z dyrektorami szkół. 
7. 8 lutego w urzędzie gminy odbyło się  spotkanie z radnymi w sprawie funkcjonowania oświaty 
na terenie Gminy Gaszowice oraz w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektów 
miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego. 
8. 9 lutego zastępca Wójta uczestniczył  w konsultacjach nt. reformy oświaty, które odbyły się  
w Delegaturze w Rybniku. 
9. 12 lutego uczestniczyłem w walnym zebraniu sprawozdawczym OSP Gaszowice. 
10. 16 lutego odbyło się  kolejne spotkanie w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz. 
11. 16 lutego uczestniczyłem w spotkaniu seniorów sołectwa Czernica zorganizowanego przez OK 
Zameczek. 
12. 16 lutego odbyło się  w OKIS Gaszowice spotkanie przedstawicieli Kuratorium Oświaty -
Delegatura w Rybniku z rodzicami w sprawie nowej reformy oświatowej. 
Wójt dodał, że w spotkaniu uczestniczyli również  zastępca Wójta — Zbigniew Goworowski, 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży — Jerzy 
Kawulok oraz radny Szymon Korbel. 
13. 17 lutego uczestniczyłem w spotkaniu z członkami Fotospichlerza z okazji I rocznicy ich 
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działalności. 
14. 18 lutego w OKIS Gaszowice odbył  się  Turniej SKATA o Puchar Wójta Gminy Gaszowice. 

15. 20 lutego odwiedziłem wraz z Kierownikiem USC naszą  najstarszą  seniorkę  Panią  Józefę  
Pyszny z okazji jej 106 urodzin. 
16. 20 lutego wraz z zastępcą  uczestniczyliśmy w kolejnych konsultacjach nt. reformy oświaty 

w Delegaturze w Rybniku. 
17. 22 lutego w Ośrodku Kultury w Czernicy uczestniczyłem w spotkaniu w sprawie wyjazdu 

naszego mieszkańca Beniamina Graniecznego na mistrzostwa świata w siatkówce plażowej Papeete 

2017 Polinezj a Francuska. 
Wójt dodał, że spotkanie było organizowane przez Ośrodek Kultury w Czernicy, jako 
przedstawiciele gminy uczestniczyli w nim również  radna Agnieszka Pytlik oraz radny Jerzy 
Kawulok. Podczas spotkania omawiane były wszelkie sprawy związane z wyjazdem siatkarzy na 

mistrzostwa świata. 
Podpisałem: 
1. Sześć  Zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2017; 
2. Pięć  Zarządzeń  w sprawie rozpatrzenia uwag wniesionych do projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice — (sołectwa Szczerbice, Czernica, Łuków Śl. 
Piece, Gaszowice); 
3. Zarządzenie w sprawie przyjęcia Regulaminu wynagradzania pracowników samorządowych 
zatrudnionych w Urzędzie Gminy Gaszowice; 
4. Zarządzenie w sprawie zmiany załącznika nr 8 do Zarządzenia Nr W.0050.154.2012 z dnia 
8 października 2012 r. w sprawie wprowadzenia instrukcji inwentaryzacyjnej; 
5. Zarządzenie w sprawie ustalenia miesięcznej kwoty dotacji na jedno dziecko uczęszczające do 
niepublicznego przedszkola na terenie Gminy Gaszowice w 2017 roku (tj. kwota 528,55); 
6. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektów uchwał  dotyczących miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice; 
7. Zarządzenie w sprawie nieodpłatnego przekazania samochodu specjalnego pożarniczego, 
będącego własnością  Gminy Gaszowice na rzecz jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej 
w Szczerbicach; 
8. Zarządzenie w sprawie powołania komisji konkursowej do oceny ofert na realizację  zadań  
publicznych w dziedzinie kultury, sztuki, ochrony dóbr kultury i dziedzictwa narodowego w roku 
2017; 
9. Zarządzenie w sprawie przygotowania Głównego Stanowiska Kierowania Wójta Gminy 
Gaszowice; 
10. Zarządzenie w sprawie ustalenia wysokości cen i opłat dotyczących wynajmowania 
pomieszczeń  sal gimnastycznych i sal lekcyjnych w jednostkach oświatowych Gminy Gaszowice; 
11. Zarządzenie w sprawie przyznania dotacji dla organizacji pozarządowych w otwartym 
konkursie ofert na realizację  zadań  publicznych w roku 2017 i zawarcia z wybranymi oferentami 
umów wsparcia. 
W okresie międzysesyjnym nie odbył  się  żaden przetarg". 

Radny Szymon Korbel zapytał  Wójta jakie są  informacje ze spotkania dotyczącego drogi 
Pszczyna — Racibórz. Wójt udzielił  informacji, że tematem tego spotkania było to iż  projekt na 
odcinek od Rudnika do Raciborza został  złożony do konkursu, natomiast do końca tego roku 
zostaną  przygotowane projekty na pozostałe odcinki do ewentualnych późniejszych konkursów. 
Obecnie czekamy na rozstrzygnięcie konkursu w ramach którego został  złożony wniosek na 
realizację  odcinka od Rudnika do Raciborza. 

Przewodniczący Rady w nawiązaniu do informacji o spotkaniu w sprawie wyjazdu mieszkańca 
naszej gminy Beniamina Graniecznego na mistrzostwa świata w siatkówce plażowej, 
poinformował, że wraz z innymi osobami z Gminy Gaszowice uczestniczył  w dniu 18 lutego 2017 
roku w meczu ZAKSA Kędzierzyn-Koźle z GKS Katowice, który odbył  się  w Kędzierzynie. 
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Bezpośrednio przed meczem odbyła się  prezentacja drużyny mistrzów Polski w kategorii szkolnej -
czyli drużyny ZAKSA Kędzierzyn- Koźle, której obecnie Beniamin jest członkiem. Jak wiadomo 
Beniamin, Kuba i Wojtek młodzi siatkarze z Czernicy, Radlina i Raciborza w ubiegłym roku, jako 
uczniowie Sportowego Gimnazjum nr 2 w Radlinie zdobyli tytuł  Mistrzów Polski w Gimnazjadzie 
2016 w Siatkówce Plażowej a zdobyte mistrzostwo premiowane jest udziałem Mistrzostwach 
Świata Szkół  w Siatkówce Plażowej — Papetee 2017. Podsumowując wyraził  nadzieję, że pomimo 
różnych trudności, w szczególności finansowych wyjazd na mistrzostwa uda się  pozytywnie 
sfinalizować. Radna Agnieszka Pytlik dodała, że Międzynarodowe Mistrzostwa Świata Szkół  
w Siatkówce Plażowej odbędą  się  na przełomie maja i czerwca bieżącego roku. Na chwilę  obecną  
rodzice Beniamina są  na etapie zbierania funduszy ponieważ  najdroższy jest przelot, który musi 
zostać  zabukowany jak najszybciej. Potrzeba około 40 000,00 złotych celem sfinansowania 
wyjazdu. Nadmieniła, że zarówno mieszkańcy Czernicy (przy współudziale SDL Spichlerz 
i Ośrodka Kultury Zameczek), jak również  reprezentacji samorządu lokalnego zaangażowali się  
w pomoc w promocji organizowanej zbiórki celem wylotu młodych siatkarzy na mistrzostwa 
świata. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  uwagi, bądź  jeszcze pytania 
do przedstawionego sprawozdania. Nikt nie mial pytań. Do informacji przestawionych w ramach 
sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji, które odbyło się  w dniu 26 lutego 2017 r. o godzinie 15°0 w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Kontrola realizacji wybranych uchwał  Rady Gminy za rok 2016 - Wójt 
Komisja Rewizyjna przeprowadziła kontrolę  realizacji następujących uchwał: 
- Uchwały Nr 0G-BR.0007.19.107.2016 z dnia 31 marca 2016 r. w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia Spółdzielni Socjalnej 
- Uchwały Nr OG-BR.0007.21.117.2016 z dnia 30 maja 2016 r. w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu w roku 2016 
- Uchwały Nr OG-BR.0007.25.137.2016 z dnia 27 października 2016 r. w sprawie wyrażenia zgody 
na obciążenie służebnością  drogi koniecznej nieruchomości gruntowej stanowiącej własność  Gminy 
Gaszowice położonej w miejscowości Piece 
- Uchwały nr 0G-BR.0007.26.147.2016 z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie organizacji wspólnej 
obsługi przez Gminny Zespół  Obsługi Placówek Oświatowych w Gaszowicach 
- Uchwały nr OG-BR.0007.26.148.2016 z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie statutu Gminnego 
Zespołu Obsługi Placówek Oświatowych w Gaszowicach. 
2. Analiza materiałów na sesję. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu. Do protokołu nie 
wniesiono uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia 
i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 
Kawulok przedstawił  sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 20 lutego 
2017 r. o godz. 1500  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Sprawozdanie z funkcjonowania instytucji kultury działających na terenie Gminy Gaszowice za 
rok 2016 i plany na rok 2017 z uwzględnieniem opracowania własnego projektu i skorzystania 
z funduszy zewnętrznych (Ośrodek Kultury i Sportu w Gaszowicach, Ośrodek Kultury w Czernicy, 
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Gminna Biblioteka w Gaszowicach z filią  w Czernicy) 
- objazd instytucji kultury 
2. Materiały na sesję  i sprawy bieżące. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono 
uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

9. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 
Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 
Biernacka przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia Komisji, które odbyło się  w dniu 21 lutego 
2017 r. o godz. 13°°  w sali narad Urzędu Gminy. 
Tematyką  posiedzenia było: 
1. Omówienie współpracy ze Stowarzyszeniem Lyskor oraz Stowarzyszeniem Gmin Dorzecza 
Górnej Odry — Euroregion Silesia. 
2. Omówienie wnioskowanego wsparcia gminnych inwestycji ze źródeł  unijnych i krajowych. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji 
w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono 
uwag. Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

10. Działalność  Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej w Gminie Gaszowice. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni otrzymali informację  dotyczącą  działalności 
Świetlicy Profilaktyczno-Integracyjnej. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  
komisji temat był  omawiany podczas posiedzeń  komisji, podczas których pozytywnie oceniono 
działalność  tej placówki. Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania 
do niniejszej informacji. Nikt nie miał  pytań. 

11. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 
a) podjęcie uchwały w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów 

do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe; 

Przewodniczący Rady nadmienił, że temat funkcjonowania oświaty na terenie gminy Gaszowice 
oraz projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, 
przedstawiony został  na spotkaniu z Wójtem w dniu 8.02.2017 r., z którego protokół  jest do wglądu 
w Urzędzie Gminy. Ponadto poinformował, że nowy projekt uchwały, który został  wprowadzony 
do porządku obrad zawiera zmiany, które wynikły po spotkaniach i konsultacjach. Następnie 
zwrócił  się  do obecnych dyrektorów szkół  oraz mieszkańców — przedstawicieli rodziców uczniów 
Szkoły Podstawowej w Szczerbicach, aby wypowiedzieli się  w temacie proponowanych rozwiązań  
przed podjęciem uchwały przez Radę  Gminy w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo 
oświatowe. Głos zabrała Pani Anita Salamon, która poprosiła o wyjaśnienie zapisów projektu 
uchwały pytając o następujące kwestie: „czy w związku z reformą  od 1 września 2019 r. w naszej 
gminie będą  funkcjonować  cztery szkoły podstawowe oraz czy dzieci ze Szczerbic, które kończyć  
będą  klasy szóste od 1 września 2019 r. pozostaną  w szkole podstawowej w Szczerbicach, by 
kontynuować  naukę  w klasach siódmych". 

Zastępca Wójta — Pan Zbigniew Goworowski wyjaśnił, że zgodnie z reformą  ustawodawca daje 
możliwość  gminom otwarcia klas pierwszych w nowo powstałych szkołach podstawowych — tj. 
w naszym przypadku w dotychczasowym gimnazjum w Piecach w roku 2017, 2018, natomiast 
obowiązkowo musi zostać  utworzona od 1 września 2019 roku. Jeśli chodzi o drugą  cześć  pytania 
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wyjaśnił, że w 5-letnim okresie przejściowym organ prowadzący może wskazywać  gdzie będzie 

realizowany obowiązek szkolny w klasie siódmej. Nadmienił  również, iż  dotychczasowy zapis 
projektu uchwały w §2 ust. 5 regulował  kwestie z tym związane i brzmiał  następująco: „§2 ust. 5 W 
budynku Szkoły Podstawowej im. Ziemi Śląskiej w Piecach będą  realizować  obowiązek szkolny 
najdłużej do 31 sierpnia 2023 r. uczniowie klas siódmych i ósmych wskazanych przez Wójta", 
jednakże w wyniku prowadzonych rozmów z Delegaturą  Kuratorium Oświaty w Rybniku wynikło, 
iż  przedmiotowa kwestia winna być  jednak uregulowana w odrębnym dokumencie do 31.08.2017 r. 

Kolejno Dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Szczerbicach — Pani Edyta Knapik 
podsumowując dodała, że „od 1 września 2017 r. zgodnie z reformą  z mocy prawa każda 
z placówek w naszej gminie będzie ośmioklasową  szkołą  podstawową, jednakże w okresie 
przejściowym tj. 5 lat organ prowadzący ma w swoich kompetencjach wskazanie, gdzie dzieci 
będą  kontynuować  naukę  w klasie siódmej i ósmej, nadmieniając tym samym, że szkoła 
podstawowa w Szczerbicach będzie ośmioletnią  szkołą  podstawową". 

W związku z powyższym Pani Anita Salamon zapytała „jaki jest zatem plan czasowy i finansowy 
na to, by w Szkole Podstawowej w Szczerbicach mogłyby być  realizowane zajęcia w klasie 
siódmej — od którego roku będzie to realne, czy nastąpi to dopiero po tym 5-letnim okresie 
przejściowym, kiedy muszą  już  być  ośmioklasowe szkoły podstawowe i spełniać  wszystkie 
wymagania oraz być  dostosowane do realizacji zajęć". 

Zastępca Wójta — Pan Zbigniew Goworowski powiedział, że „Gmina jako organ prowadzący 
powinna patrzeć  na wszystkie placówki, jednakże w pierwszej kolejności priorytetem będzie 
dostosowanie warunków w nowo powstałej w wyniku przekształcenia Szkoły Podstawowej 
w Piecach do tego, aby w okresie najbliższych dwóch lat mógł  zostać  realizowany obowiązek 
szkolny w klasie pierwszej. A zatem nie jesteśmy w stanie na obecny czas określić  od kiedy 
w szkołach podstawowych w Szczerbicach, Gaszowicach i Czernicy zostaną  otwarte siódme klasy, 
gdyż  jest to obwarowane w głównej mierze warunkami finansowymi, a ustawodawca nie daje 
pieniędzy na dostosowanie, jest to zadanie własne gminy. Jak już  wspominano do roku 2023 jest 
czas na dostosowanie sal i pracowni między innymi fizycznej, chemicznej oraz biologicznej do 
docelowego zamierzenia, czyli ośmioletnich szkół  podstawowych w obecnych podstawówkach, 
natomiast w okresie przejściowym, klasy siódme i ósme ze szkół  podstawowych w Gaszowicach, 
Czernicy oraz Szczerbicach będą  uczęszczały do Szkoły Podstawowej w Piecach. 
Ponadto Przewodniczący Rady wyjaśnił, że w chwili uchwalania budżetu na 2017 r., nie można 
było przewidzieć, że trzeba będzie ponieść  wydatki związane z dostosowaniem szkół  w związku 
z planowaną  reformą  oświatową  i dlatego nie zostały uwzględnione w obecnej uchwale 
budżetowej. 

Następnie głos zabrał  Wójt — Pan Paweł  Bugdol informując, że w ostatnim czasie odbyło się  
wiele spotkań, konsultacji dotyczących opracowanego projektu dostosowania sieci szkół  
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego na terenie Gminy Gaszowice 
i ostatecznie został  wniesiony do porządku obrad projekt uchwały, w którym uwzględnione zostały 
zmiany i rozwiązania wynikające z konsultacji w przedstawicielami Kuratorium Oświaty, 
dyrektorami szkół, a także ze złożonej petycji skierowanej przez mieszkańców Szczerbic. 
Nadmienił, że będzie to ciężki okres dla wdrożenia zmian, jednakże wiele samorządów zmaga się  
z problemami dostosowania i wyposażenia sal w swoich placówkach. 
Sołtys sołectwa Szczerbice — Pan Mieczysław Szymik podziękował  wójtowi za uwzględnienie 
prośby mieszkańców Szczerbic i przyłączenia ulicy Fabrycznej należącej do sołectwa Szczerbice 
do obwodu szkoły podstawowej w Szczerbicach. 

Pani Alicja Borkowska zapytała w jakich latach planuje się  otwarcie przedszkola w Piecach. 
Wójt odpowiedział, że obecnie podejmowane są  działania zmierzające do adaptacji pomieszczeń  
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w starej części budynku obecnego Gimnazjum, aby można było w najbliższej perspektywie 
otworzyć  oddział  przedszkolny w Piecach. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał  czy są  jeszcze pytania w tym temacie. Nikt nie miał  pytań. 
W związku z tym Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady 
zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu 
uchwały nie wniesiono uwag. Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za" 

— głosów „przeciw" 
O — głosów „wstrzymujących się" 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.164.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie projektu dostosowania sieci szkół  podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju 
szkolnego, wprowadzonego ustawą  - Prawo oświatowe - stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2017 r.; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.165.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Gaszowice w 2017 r. - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Gaszowice do Śląskiego Związku Gmin 

i Powiatów; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
12 — głosów „za", 
1 — głos „przeciw", 

— głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.166.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie przystąpienia Gminy Gaszowice do Śląskiego Związku Gmin i Powiatów -

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Skarbnik 
Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.167.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2017 - stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata 

następne; 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady Skarbnik 
Gminy odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi 
uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
13 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.168.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2017 i na lata następne - stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydułtowy w roku 2017. 

Przewodniczący Rady poinformował, iż  projekt uchwały omawiany był  na wszystkich 
posiedzeniach komisji. Następnie po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady 
Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 
uwag. Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. 
Głosowanie:  
10 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
3 — głosy „wstrzymujące się". 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta. 

UCHWAŁA NR OG-BR.0007.29.169.2017 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 23 lutego 
2017 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Miastu Rydułtowy w roku 2017 - stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu. 

12. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że: 
- kolejna sesja planowana jest na dzień  30.03.2017 r. o godz. 16.00 w Ośrodku Kultury w Czernicy. 
- do końca kwietnia należy złożyć  oświadczenia majątkowe wraz z kopią  zeznania podatkowego za 
rok 2016 w dwóch egzemplarzach. Druki oświadczeń  radni otrzymali. 

Bieżąca Korespondencja 
- wpłynęło zaproszenie z Archidiecezji Katowickiej na dzień  skupienia dla samorządowców, który 
zaplanowano tradycyjnie w sobotę  przed Niedzielą  Palmową  tj. 8 kwietnia 2017 r. - początek 
o godz. 10.00; 

- wpłynęło zaproszenie od Przewodniczącego Rady Powiatu w Rybniku na VI turniej piłki 
siatkowej samorządowców, który odbędzie się  25 marca 2017 r. o godzinie 9.00 w Sali sportowej 
w Zespole Szkół  w Czerwionce Leszczynach przy ul. 3 Maja 42. Zaprosił  radnych do gry 
w siatkówkę  na salę  gimnastyczną  do Gimnazjum im. Ziemi Śląskiej w Piecach w dniach 9, 16, 23 
marca 2017 r. w godz. od 18.00 do 19.30; 

- do wiadomości Rady wpłynęło pismo z Oczyszczalni Ścieków w Suminie dotyczące propozycji 
spotkań  Komisji Monitorującej działalność  Oczyszczalni Ścieków w 2017 r. oraz pismo zawierające 
informacje na temat przebiegu spotkania Międzygminnej Komisji Monitorującej Działalność  
Oczyszczalni Ścieków w Suminie w dniu 14.12.2016 r.; 

- do Rady Gminy Gaszowice oraz Wójta Gminy Gaszowice wpłynęło wezwanie do usunięcia 
naruszenia interesu prawnego wnioskodawcy — TOI TOI Polska Sp. z o.o. Warszawa — dotyczy 
zapisów w uchwale nr OG-BR.0007.4.18.2012 Rady Gminy Gaszowice z dnia 26 kwietnia 2012 r. 
w sprawie wymagań, jakie powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegający się  o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych. Przewodniczący Rady nadmienił, iż  na kolejną  sesję  zostanie przedłożony 
przez Wójta stosowny projekt uchwały. 
Korespondencja jest do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady. 

Skarbnik Gminy — Pani Ewa Grabowska poinformowala, że w dniu 26 stycznia 2017 r. 
do Urzędu Gminy Gaszowice wpłynęła Uchwała Nr 4200/IV/25/2017 z dnia 25 stycznia 2017 r. 
IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii 
o prawidłowości planowanej kwoty długu Gminy Gaszowice wynikającej z planowanych 
i zaciągniętych zobowiązań, po czym przedstawiła jej treść. Została wydana pozytywna opinia. 

Sekretarz Gminy — Pani Sabina Mańczyk skierowała zaproszenie dla przedstawicieli instytucji 
publicznych, radnych, sołtysów, przedsiębiorców na spotkanie konsultacyjne, które odbędzie się  
w dniu 27 lutego 2017 r. o godz. 16.30 w Ośrodku Kultury i Sportu w Gaszowicach w formie 
warsztatów służących opracowaniu Lokalnego Programu Rewitalizacji dla Gminy Gaszowice, 
zachęcając tym samym do udziału. Poinformowała, że celem tego spotkania będzie zapoznanie 
uczestników z tematyką  rewitalizacji, przedstawienie wyników diagnozy Gminy Gaszowice 
w obszarze: społecznym, gospodarczym, środowiskowym, przestrzenno-funkcjonalnym, 
technicznym, przedstawienie wyników badań  ilościowych z mieszkańcami, identyfikacja 
najważniejszych problemów Gminy ze wskazaniem ich lokalizacji oraz dyskusja na temat potrzeb 
i oczekiwań  interesariuszy. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży —

Jerzy Kawulok poinformował, że otrzymał  zaproszenie na kolejną  edycję  Przedszkoliady, która 

odbędzie się  w dniu 29 marca 2017 r. w Szczerbicach. 

Radny Józef Szawerna zwrócił  uwagę  na fakt, aby w przyszłości nie powtórzyła się  sytuacja jaka 

miała miejsce w naszej gminie, a dotyczyła uchwalenia przez Radę  poprzedniej kadencji Studium 

uwarunkowań  i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy, natomiast miejscowe plany 
zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice dla wszystkich sołectw uchwaliła Rada 

obecnej kadencji. Wyrażając swoje niezadowolenie zasugerował, by w przyszłości dokumenty 

planistyczne przygotowywać, tak aby studium i miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego 

uchwalała Rada jednej kadencji. 

13. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
Nikt nie zabrał  głosu w tym punkcie. 

14. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Sesja trwała do godziny 18.30. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny 

PRZEWOD ICL CY RADY 

mgr Mat k Ma tzrczyk 
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